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AIMS AND SCOPE   
Landscape Architecture Frontiers  (LA Frontiers) is an international academic journal putting its focus 
on the role and influence of Landscape Architecture research and practice on global sustainability. 
Publishing bimonthly, the journal introduces new ideas, emerging theories, and cutting-edge methods 
that respond to hotspot topics and pressing challenges with design solutions. Anchoring land and 
outdoor spatial practice, the journal presents works that bridge academic studies and material 
implementation, respond to human-land relationships through design approaches, synergize ecological 
governance and societal visions, and integrate scientific thinking with aesthetical representation. 
The journal also emphasizes interdisciplinary studies and application—research for design, research 
on design, and research through design—witnessing and propelling the advance of contemporary 
Landscape Architecture.

LA Frontiers highlights efforts that integrate and translate multi-disciplinary knowledge and 
research findings into application. It encourages not only practice innovativeness in the full-process of 
landscape planning/design (from conceptualization, construction, governance to evaluation), but also 
authentic cases that find out the pitfalls of theory and knowledge in application and the gaps between 
research and practice.

LA Frontiers calls for original submissions that demonstrate and contribute to one or several of 
the following topics: 1) exploration of theories, technologies, methodologies, and tools in landscape 
planning and design, as well as allied fields; 2) landscape planning and design, Nature-based Solutions, 
urban and regional planning, urban design, and urban renewal addressing issues related to climate 
change, biodiversity, ecological restoration, rural development, design justice, and human health and 
well-beings; and 3) instructional experience and design critiques on the above topics.



CONTENTS
EDITORIALS

Towards an Asian Forest Urbanism
Bruno DE MEULDER, Kelly SHANNON

Compound Structures and Functions of Urban Forests
Bo LI

PAPERS

The Taking and Making of a Forest 
—Socio-Ecological Transformations of the Aravalli Hills, India
Sheeba AMIR, Kelly SHANNON

Research of the Influence Mechanisms of Green Infrastructure on Walking Physical 
Activities in Changsha–Zhuzhou–Xiangtan Urban Agglomeration, China
Bo LI, Hao OUYANG, Qiuhong LIU

VIEWS & CRITICISMS

Urban Forest Construction and Vertical Greening Development 
Under Climate Change
Zhiyong QI

Positioning Landscape Architecture in a Global Context:
Review on Critical Landscape Planning During the Belt and Road Initiative
Taro Zheming CAI

THEMATIC PRACTICES

Modular Approach Creating Low-Maintenance Sponge City: 
Benjakitti Forest Park in Bangkok, Thailand
Kongjian YU, Dong WANG 

EXPERIMENTS & PROCESSES

Street Trees and Their City:
Rethinking Tree Practices for the Fluctuating City of New Orleans, Louisiana, USA
Kerry Shui-kay LEUNG

Re(de)fining Decomposition: Entangling the Experiential Lens and Ecological 
Functions in the Deadwood Management Strategy
Joyce FONG

4

13

16

30

58

65

72

86

96

SUPERVISOR         	
Ministry of Education of the 
People’s Republic of China

ADMINISTRATORS	
Higher Education Press    
Peking University

PUBLISHER	
Higher Education Press

ORGANIZER	
College of Architecture and Landscape, 
Peking University

All rights reserved. The contents should not be 
reproduced in any form, either in whole or in part, 
without written permission from the editorial 
department. The publisher has attempted to trace 
and acknowledge all sources for images used in 
this magazine, and we apologize for any errors and 
omissions.

[中英文] 创刊于2013年

CN 10-1467/TU     
ISSN 2096-336X
NATIONAL CIRCULATION CODE 80-985

061
VOLUME 11    
ISSUE 1    
2023. 02

WEBSITE
https://journal.hep.com.cn/laf

EMAIL
lafrontiers@foxmail.com

IMPRINT
Higher Education Press  

PRICE
RMB 68.00  HKD 100.00  TWD 450.00  
USD 40.00  EUR 35.00



[中英文] 创刊于2013年

主       编  

俞孔坚

名誉编委 

崔愷、陆大道、任南琪、吴良镛

国际编委

杰克·埃亨、克里斯蒂安·阿尔伯特、亨利·巴瓦、凯瑟琳·布尔、科特·柯

博森、加雷斯·多尔蒂、戴佛·加兹瓦达、克里斯蒂娜·希尔、路易斯·伊

诺斯特罗萨、埃卡特·兰格、伊丽莎白·K·梅尔、帕特里克·A·米勒、

劳拉·穆萨基奥、玛丽·帕多瓦、玛姬·罗、马里奥·谢赫南、安妮·惠

斯顿·斯本、弗雷德里克·斯坦纳、安琪·施托克曼、罗伯特·L·塞耶

执行主编

李迪华

执行副主编

王志芳、姜斌、许立言

编委

车生泉、车伍、陈利顶、陈同滨、成玉宁、杜春兰、韩林飞、韩西丽、李雄、

林珲、刘滨谊、刘晖、欧阳志云、谭徐明、汪芳、王浩、王向荣、王仰麟、杨锐、

岳文泽、张天新、朱育帆

执行编委  

金建宇、彭萨甘·苏帕克特派萨恩、鲍沁星、蔡哲铭、陈斌、陈洁萍、陈筝、

戴菲、郭湧、何钢、黄艳、李宾、李博、李绰、黎东莹、李倞、李正、梁思思、

林广思、刘耕源、刘江、陆小璇、陆毅、栾博、罗巧灵、吕琳、单习章、

宋昌素、王墨、王思思、肖华斌、杨翌朝、叶宇、余兆武、袁嘉、张亦弛、

张振威、钟乐、周恺、周详、朱逊

本期学术召集人

凯利 · 香农、李博

《景观设计学》编辑部

责任编辑  	
黄慧靖、刘蓓蓓

学术运营编辑  	
田  乐、王  颖

编辑  	
高雨婷

美术编辑  	
陈丽丽

地址 
北京市朝阳区惠新东街 4 号富盛大厦（100029）
北京市海淀区中关村北大街 100 号北京大学建筑与景观设计学院（100080）

订阅咨询	
0086-10-5855 6485 | 0086-10-6275 0535

网址	
https://journal.hep.com.cn/laf

电子邮箱	
lafrontiers@foxmail.com

目标与范围  

《景观设计学》聚焦景观设计研究与实践在全球可持续发展中的作用，通过推进面向

设计实践的各类研究，探索有助于完善前沿热点问题设计解决方案的新观念、新理论、新

技术、新方法；立足国土与户外空间设计，搭建学术研究与工程实践、规划设计与人地关

系、生态治理与社会需求、科学思维与艺术表达之间的桥梁，在跨学科语境下促进学科交

叉应用。

《景观设计学》关注多学科知识与研究成果向景观设计实践的集成与转化应用；倡导立

足景观实践，探究策划、设计、施工、治理与评估等全过程的创新，鼓励实践项目发现理论

知识在应用上的不足，进而提出新的研究议题。关注的研究方向包括：景观规划设计相关领

域的理论、技术、方法与应用探索；旨在回应气候变化、生物多样性、生态修复、乡村发

展、设计正义和人类健康与福祉相关议题的景观设计与基于自然的解决方案、国土空间规

划、城乡规划、城市设计、城市更新；以及相关的教学创新和设计评论。

《景观设计学》欢迎研究论文、集成应用型综述、评论文章、设计研究与实践案例，以

促进当代景观设计学科的发展。
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